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ZAPISNIK 

sa 25. sjednice Općinskog vijeća Općine Nova Bukovica održane 05. srpnja 2024. godine (petak) 

godine u prostorijama Doma kulture s početkom rada u 16,30 sati. 

NAZOČNI VIJEĆNICI : Franjo Kraljik, Manuel Mandić, Robert Četa, Jelena Đuričić, Anica 

Milosavljević, Darko Meter, Željko Lehpamer, Dalibor Puš, Ivana Škrnički Lukić 

ODSUTNI VIJEĆNICI: Vinka Bokorni (opravdano) 

OSTALI NAZOČNI: Tomislav Bračun – općinski načelnik, Maja Pintarić – pročelnica, Jadranka 

Juršik – stručna suradnica 

ZAPISNIČAR: Maja Pintarić 

Predsjedavajući na sjednici, predsjednik Općinskog vijeća Franjo Kraljik, pozdravlja nazočne, otvara 

25. sjednicu Općinskog vijeća Općine Nova Bukovica, vrši prozivku vijećnika te konstatira da je 

sjednici od 10 (deset) vijećnika nazočno 9 (devet) te da se sve odluke mogu pravovaljano donijeti. 

Zatim predlaže dnevni red iz saziva te pita nazočne vijećnike da li netko ima kakav prijedlog za 

dopunu. Dopune nije bilo. 

Nakon provedenog glasanja po prisutnima, sa 9 glasova „za“ prihvaćen je dnevni red iz 

saziva. 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 24. sjednice Općinskog vijeća održane 27.06.2024. godine – u 

prilogu 

2. Aktualnih pola sata 

3. Usvajanje Godišnjeg izvješća o izvršenju Proračuna Općine Nova Bukovica za 2023.g. 

– materijali dostavljeni na sjednici održanoj 27.6.2024.g. 

4. Obavijest gđe Milke Žagar – dostavlja se na znanje 

5. Suglasnost na Statut Dječjeg vrtića „Maslačak“ Nova Bukovica – u prilogu 

6. Suglasnost na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića 

„Maslačak“ Nova Bukovica – u prilogu 

7. Suglasnost na Pravilnik o radu Dječjeg vrtića „Maslačak“ Nova Bukovica – u prilogu 

8. Suglasnost na Pravilnik o plaćama, naknadi plaće i drugim materijalnim pravima 

radnika zaposlenih u Dječjem vrtiću „Maslačak“ Nova Bukovica – u prilogu 

9. Suglasnost na Pravilnik o postupku i mjerilima upisa djece u Dječji vrtić „Maslačak“ 

Nova Bukovica – u prilogu 

10. Suglasnost na Pravilnik o uvjetima i načinima sudjelovanja roditelja u cijeni programa 

ranog i predškolskog odgoja u Dječjem vrtiću „Maslačak“ Nova Bukovica – u prilogu 
 

TOČKA 1. Usvajanje zapisnik sa 24. sjednice Općinskog vijeća održane 27.6.2024.g. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 9 glasova „za“  donesen je slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se zapisnik sa 24. sjednice Općinskog vijeća održane 27.6.2024.g. 
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TOČKA 2. Aktualnih pola sat 

 

Darko Meter – kaže da je čuo da se Općina raspituje za nekretninu u njegovom susjedstvu, za kuću od 

Vujića, pa neka mu načelnik malo pojasni kako stoje stvari oko toga. 

Tomislav Bračun – odgovara da je Općini i Vlastitom pogonu Općine potreban prostor za skladištenje 

strojeva i opreme, a navedena nekretnina je pogodna za pospremu istoga. Velika je površina, jednog 

dana će se i montažna hala izgraditi. Općina je unajmila procjenitelja koji je bio na terenu, uslikao i 

pregledao zemljište i nekretnine te očekujemo kroz kraće razdoblje elaborat o cijeni i stanju 

predmetnog zemljišta i nekretnine. Također, Općina je dobila ponudu i od Selthofera, ali ta nekretnina 

ne udovoljava našim potrebama. 

Daljnje rasprave nije bilo. 

 

TOČKA 3. Usvajanje Godišnjeg izvješća o izvršenju Proračuna Općine Nova Bukovica za 

2023.g. 

 
Rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 7 glasova „za“ i 2 glasa „suzdržan“ donesen je 

slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Godišnje izvješće o izvršenju Proračuna Općine Nova Bukovica. 

 

TOČKA 4. Obavijest gđe Milke Žagar 

 
Svi vijećnici su pozdravili ideju gospođe Milke Žagar i rekli da su i oni sami za tu ideju da se kirvaj 

vrati kod crkve, kako je i bilo od davnina. 

Darko Meter – predlaže da se razgovara sa župnikom i dogovori oko ove ideje. 

Franjo Kraljik – odgovara da se je to prije pokušavalo, to je mišljenje i većine mještana općine. Možda 

se treba peticija pokrenuti. 

Tomislav Bračun – odgovara da se je o tome već raspravljalo i sa prijašnjim župnikom, ali župnici 

jednostavno ne žele da se u njihovom dvorištu održava slavlje. 

Ivana Škrnički Lukić – odgovara da bi načelnik nešto trebao poduzeti s obzirom da su to očito želje 

mještana. 

Tomislav Bračun – odgovara da je on već pričao sa župnicima u vezi toga, ali oni ne žele slavlje u 

svom dvorištu. Govori općinskom vijeću da organiziraju sastanak sa župnikom, možda se njih posluša. 

Uništilo se je arheološko nalazište koje je bilo u župnom dvoru, a za to nitko nije odgovarao (sada smo 

mogli imati npr.viteške igre ili nešto), ovako nemamo ništa, a kod crkve je zbog toga jako veliki 

prostor za održavanje kirvaja. 

Željko Lehpamer – govori kako nije zadovoljan sa trenutnim svećenikom, jer kad su bili izbori 

nalijepili su plakat HDZ-a na ogradu kod kapelice u Miljevcima, a svećenik je plakat poderao. 

Tomislav Bračun – odgovara da je to opravdana reakcija svećenika, nitko si ne bi trebao dozvoliti da 

lijepi plakate na crkvene objekte i u neposrednoj blizini crkve.  

Daljnje  rasprave nije bilo. 

TOČKA 5. Suglasnost na Statut Dječjeg vrtića „Maslačak“ Nova Bukovica 

 

Tomislav Bračun objašnjava prema dostavljenom prijedlogu. Objašnjava da je u Upravnom vijeću 

vrtića predsjednik Tomislav Žagar, zamjenica predsjednika Marija Peček i Milan Babac kao član.  
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Dalibor Puš – pita kolika je naknada članovima Upravnog vijeća. 

Tomislav Bračun – odgovara da je naknada 30 eura po sjednici, ako na njoj prisustvuju. 

Željko Lehpamer – pita jel na našoj općini nemamo stručne osobe pa nam moraju biti iz Orahovice u 

vijeću. 

Tomislav Bračun – odgovara da je iskoristio svoje pravo i imenovao one za koje misli da će biti 

najbolji i najkorektniji u svom poslu. 

Daljnje rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 9 glasova „za“ donesen je slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Daje se Suglasnost na Statut Dječjeg vrtića „Maslačak“ Nova Bukovica. 

 

TOČKA 6. Suglasnost na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića 

„Maslačak“ Nova Bukovica 

 
Rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 9 glasova „za“ donesen je slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Daje se Suglasnost na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića 

„Maslačak“ Nova Bukovica 

 

TOČKA 7. Suglasnost na Pravilnik o radu Dječjeg vrtića „Maslačak“ Nova Bukovica 

Rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 9 glasova „za“ donesen je slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Daje se Suglasnost na Pravilnik o radu Dječjeg vrtića „Maslačak“ Nova Bukovica 

 

TOČKA 8. Suglasnost na Pravilnik o plaćama, naknadi plaće i drugim materijalnim pravima 

radnika zaposlenih u Dječjem vrtiću „Maslačak“ Nova Bukovica  

Tomislav Bračun – objašnjava o osnovici i koeficijentima, govori kolike će biti plaće radnicima itd. 

Sve donesene odluke nalaze se na stranici vrtića i dostupne su javnosti. 

Daljnje rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 9 glasova „za“ donesen je slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Daje se Suglasnost na Pravilnik o plaćama, naknadi plaće i drugim materijalnim pravima 

radnika zaposlenih u Dječjem vrtiću „Maslačak“ Nova Bukovica 
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TOČKA 9. Suglasnost na Pravilnik o postupku i mjerilima upisa djece u Dječji vrtić 

„Maslačak“ Nova Bukovica 

Tomislav Bračun – objašnjava o kriterijima upisa 

Daljnje rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 9 glasova „za“ donesen je slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Daje se Suglasnost na Pravilnik o postupku i mjerilima upisa djece u Dječji vrtić „Maslačak“ 

Nova Bukovica 

TOČKA 10. Suglasnost na Pravilnik o uvjetima i načinima sudjelovanja roditelja u cijeni 

programa ranog i predškolskog odgoja u Dječjem vrtiću „Maslačak“ Nova Bukovica 

Tomislav Bračun – objašnjava o uvjetima koje su dobili u prijedlogu. 

Željko Lehpamer – odlazi u 17.20 sati 

Franjo Kraljik – pita hoće li se cesta u Vinogradskoj ulici popraviti s obzirom da se zbog radova na 

vrtiću narušilo stanje ceste 

Tomislav Bračun – odgovara da općina trenutno nije u financijskoj mogućnosti to raditi 

Anica Milosavljević – pita kada će se vrtić svečano otvoriti 

Tomislav Bračun – odgovara da će se otvoriti kada djeca budu krenula u vrtić i kada se donese 

program rada. 

Daljnje rasprave nije bilo. 

 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 8 glasova „za“ donesen je slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Daje se Suglasnost na Pravilnik o uvjetima i načinima sudjelovanja roditelja u cijeni programa 

ranog i predškolskog odgoja u Dječjem vrtiću „Maslačak“ Nova Bukovica 

 

Sjednica je završila s radom u 17,25 sati. 

 

ZAPISNIČAR                       PREDSJEDNIK  

       OPĆINSKOG VIJEĆA        

 Maja Pintarić, mag.oec.    Franjo Kraljik 


